

TABLE OF CONTENTS

目 录

人力资源信息化管理提升平台的设计与实现

Design and Implementation of Human Resource Information Management Promotion Platform

陈谦民, 翟祥栩, 陈思桥, 邓利勇.....337

开放大学创业课程教学评价体系研究

Research on Teaching Evaluation System of Entrepreneurship Course in Open University

吴文嘉.....348

我国新能源汽车产业新形势及培育模式差异研究

Research on the New Situation and Differences in Cultivation Models Facing by China's New Energy Vehicle Industry

李生英, 巫细波, 王磊.....357

疫苗在冷链运输中的稳定性分析

Stability Analysis of Vaccine in Cold Chain Transportation

李政杰, 宫子怡, 魏嘉成, 张志红, 索晨霞.....365

信息技术在建筑工程管理中的应用研究

Application of Information Technology in Construction Engineering Management

田红茗.....375

在线课程评论对消费者付费决策的影响研究

Influence of Online Course Review on Consumers' Payment Decision-Making

刘岩雪, 谢雪梅.....381

信息科学领域工程伦理技术科研项目分析

Analysis of Scientific Research Projects for Engineering Ethics Technology in the Field of Information Science

罗军, 高俊兴, 张博.....391

新型电力系统背景下电力调控人才队伍建设面临的形势与挑战

Situation and Challenge of Electric Power System Dispatch Talent Team Construction under the Background of New Electric Power System

王保民.....397

辽宁省民生住房工程影响因素研究

Study on Influencing Factors of Livelihood Housing Project in Liaoning Province

马湘波, 袁建林.....403